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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XXV/ 2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 30 października  2008r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 21  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych  stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmiany do porządku 

Sesji polegające na wprowadzeniu następujących projektów uchwał: 

 

- w sprawie rozpatrzenia zarzutów naruszenia interesu prawnego poprzez podjęcie uchwały 

o zatwierdzeniu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Kozienice 

Do Rady Miejskiej wpłynęło 91 podań od mieszkańców Łuczynowa, wzywających Radę 

Miejską  do usunięcia naruszenia przepisów prawa i interesu prawnego  podjęciem  

uchwały Nr XXIV/317/08 w sprawie uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kozienice z dnia 9 października 2008r.  

/ dotyczy przebiegu  trasy obwodnicy /. 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało – 17 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 4. 

Projekt uchwały został  wprowadzony do porządku obrad. 

 

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego nr KL/001715/08/7.1.1. 

„IMPULS” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 

   Projekt powyższy ma na celu aktywizację zawodową bezrobotnych z terenu Gminy 

Kozienice, poszukujących pracy lub nie pozostających w zatrudnieniu będących w wieku 

aktywności zawodowej  i korzystających ze świadczeń pomocy społecznej.   

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kozienicach adresuje swój projekt w 

szczególności do osób nieaktywnych zawodowo.  

Podjęcie uchwały niezbędne jest do podpisania umowy. Projekt systemowy „IMPULS” 

współfinansowany jest ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 

    

Powyższa propozycja  została przyjęta  w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

    Po czym  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan Marek Kuźmiński  

zgłosił wniosek formalny, aby projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do 

lokalnej Grupy Działania pn. „Puszcza Kozienicka ” z siedzibą w Kozienicach przenieść 

pod obrady na kolejną sesję, ponieważ przedstawiony projekt wzbudza wiele kontrowersji 

wśród niektórych Radnych.  
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Za zgłoszonym wnioskiem głosowało – 7 Radnych,  

Głosów przeciwnych – 9, 

Głosów wstrzymujących się -  4. 

Projekt uchwały pozostaje w porządku obrad dzisiejszej Sesji.  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 
1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

      4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.-zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2008 rok 

4.2.-podatków i opłat lokalnych na rok 2009, 

4.3.-przystąpienia Gminy Kozienice do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania    

    „Puszcza Kozienicka”, 

4.4.-wyrażenia zgody na  sprzedaż nieruchomości  zabudowanej w Brzeźnicy – 

Biblioteka, 

4.5.-wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebności przesyłu wod – kan i 

c.o. na rzecz KGK Spółka z o. o. 

4.6.- zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów 

oraz stawek najmu lokali użytkowych Gminy Kozienice, 

4.7.-przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kozienice na rzecz wspólnot mieszkaniowych, 

4.8.-wyrażenia opinii o lokalizacji punktu gry na automatach, 

            4.9.- przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

           4.10- zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego nr KL/00715/08/7.1.1. 

                    „IMPULS” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.    

          4.11.- rozpatrzenia zarzutów naruszenia interesu prawnego poprzez podjęcie uchwały 

                   o zatwierdzeniu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

                   przestrzennego Gminy Kozienice.  

      5.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

      6.  Wolne wnioski i informacje.  

      7.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 

 z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XXIV/2008 z dnia 9 września  2008 został przyjęty bez zastrzeżeń. 
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Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 

- Czy ścieżka rowerowa w ciągu ulicy Jana Pawła została wykonana zgodnie z projektem? 

-Czy zostało zorganizowane spotkanie dotyczące likwidacji barier architektonicznych  

  z instytucjami państwowymi? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał: 

-Kto ustawił znaki na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza – Głowaczowska? ( sprzeczne znaki 

poziome z pionowymi) 

- Czy jest odbiór techniczny lodowiska? Zdaniem Radnego pierwsze oględziny wyglądają 

makabrycznie. 

- Czy ktoś koordynuje grabienie liści w zakresie ich zbierania? ( po co grabić jak nie można 

wywieźć ) 

 

Radny Pan Stanisław Kuźnar  zapytał: 

- Na jakim etapie jest realizacja zadania związana z budową oświetlenia ulicznego w ciągu 

ulicy Nowy Świat? 

Radnego interesowały wyniki przetargu na sprzedaż nieruchomości pod budowę hotelu 

położonej w Kozienicach przy ulicy Zdziczów. 

 

Radny Pan Mariusz Ptaszek zapytał: 

- Na jakim etapie jest realizacja przejęcia gruntu koło wiaduktu pod planowaną budowę 

chodnika łączącego Aleksandrówkę z Kozienicami? 

Czy Urząd Miejski posiada informację na temat rozpoczęcia robót związanych z 

opracowaniem projektu technicznego? 

- Kiedy rozpocznie się budowa oświetlenia ulicznego na ulicy Serdecznej? 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał – na jakim etapie jest realizacja inwestycji związanej  

z przebudową chodników na ulicy Hamernickiej? 

 

Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 

- Kiedy planowane jest wykonanie Projektu technicznego zagospodarowania terenu za 

domem handlowym „Turysta” 

- Czy planowana jest modernizacja oświetlenia ulicznego na ulicy Wiślanej oraz Ogrodach? 

- Czy jest koncepcja poprawy estetyki centrum miasta? 

 

  Ad. 3.  

 W punkcie tym  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawiał kolejno 

następujące projekty uchwał : 

 

Zanim treść projektu uchwały – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na  

2008 rok Skarbnik Gminy Pani Dorota Galińska przedstawiła proponowane zmiany do 

projektu uchwały w § 1 i 2 w brzmieniu następującym: 

 

§ 1 w projekcie uchwały – jest nowym § : 

Zwiększa się planowane dochody w: 

Dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa 

Rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, 
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§ 0750 – dochody z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, jednostek  

       samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora finansów 

publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze  o kwotę 500.000 zł. 

  Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 5 głosach 

wstrzymujących się. 

 

W § 2 dziale 851  zmniejsza się planowane wydatki – Ochrona Zdrowia 

Rozdziale  85195 – Pozostała działalność 

§ 2830 – Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych 

do realizacji pozostałym jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych o 

kwotę 16.000 zł.  

Dział 852 – Pomoc społeczna 

Rozdziale 8215 – Dodatki mieszkaniowe 

§ 3110- Świadczenia społeczne o kwotę 64.000 zł 

 

Zwiększa się planowane wydatki w: 

Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa, 

Rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

§ 4260 – zakup energii                         o kwotę 300.000zł 

§ 4270 zakup usług remontowych       0 kwotę 100.000zł 

 

w dziale 851 – Ochrona zdrowia 

rozdziale 85111- Szpitale ogólne 

§ 2710 – Dotacja celowa na pomoc finansową udzieloną między jednostkami samorządu  

terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących – o kwotę 30.000 zł           

 Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

 

   Po czym projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r. z  

uwzględnieniem przyjętych poprawek został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 

Radnych   – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/322/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Zanim projekt uchwały 

-  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień w podatku od nieruchomości    

 Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Wołos 

zgłosił następujące poprawki: 

 

W § 1a: 

 Proponuje się następującą  wysokość podatku od nieruchomości od 1 m2 powierzchni 

użytkowej budynków lub ich części: 

 

W punkcie 1 

a/ mieszkalnych – 0,52 zł ( pierwotny zapis 0,53 zł ) 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 13 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych. 
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b/ zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu materiałami 

siewnymi – 8,40 zł ( pierwotny zapis 8,48 zł ). 

 Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 13 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych. 

 

d/ 

- garaże – 5,69zł ( pierwotny zapis 5,75zł ) 

 

  Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 12 

głosach wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 9 Radnych. 

 

- budynki gospodarcze – 4,72zł ( pierwotny zapis 4,73) 

 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 13 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych. 

 

e/ zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń 

zdrowotnych – 2,10 zł ( pierwotny zapis – 2,12zł )  

 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 13 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych. 

 

W punkcie 2 projektu uchwały proponuje się wysokość stawki  od 1m² powierzchni gruntu: 

 

a/ związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej z wyjątkiem związanych z 

budownictwem mieszkalnym – 0,63zł ( pierwotny zapis 0,64 zł )  

 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 13 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 8 Radnych. 

 

b/ pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrownie wodne od 1ha 

powierzchni – 3,53zł ( pierwotny zapis 3,57zł) 

 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych przy 12 głosach 

wstrzymujących się. 

Za wprowadzeniem poprawki głosowało 9 Radnych. 

 

  W § 2 ust. 3 proponuje się wykreślić podpunkt „e” ( składowanie odpadów komunalnych) 

Za przyjęciem poprawki głosowało – 15 Radnych. 

Głosów przeciwnych – 0, 

Głosów wstrzymujących się – 5. 

1 osoba będąca na sali obrad nie brała udziału w głosowaniu.  

        

Następnie Burmistrz Gminy przedstawił projekt uchwały  
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-  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień w podatku od nieruchomości   z uwzględnieniem przyjętych poprawek został 

przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  przy  3  głosach przeciwnych oraz 

10 głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 8 Radnych  

Uchwała Nr XXV/323/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

 Zanim kolejny projekt uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

ogłosił 5-cio minutową przerwę. 

 

   Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

    Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej zgłosił wniosek formalny, aby 

poniższy projekt uchwały przenieść ponownie do prac Komisji, ponieważ projekt uchwały 

wzbudza wiele wątpliwości i jest w trakcie organizacji.  

  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji Pan Mirosław Markiewicz 

zgłosił wniosek przeciwny – aby poniższy projekt uchwały był przedmiotem dzisiejszej sesji. 

Zdaniem Radnego projekt uchwały nie budzi zastrzeżeń, opiewa się na prawie.    

 

   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poddał pod głosowanie wniosek 

formalny Radnego Pana Marka Kuźmińskiego 

tj . aby projekt uchwały  -  w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do Lokalnej Grupy 

Działania pn. „Puszcza Kozienicka” z siedzibą w Kozienicach przenieść do ponownych prac 

w Komisjach. 

Zgłoszony wniosek  w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty przy 8 

głosach przeciwnych oraz 2  głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem wniosku głosowało  - 11 Radnych. 

Wniosek uzyskał akceptację i został skierowany do ponownych prac w komisjach.  

     

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/324/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomościach położonych w Kozienicach stanowiących własność Gminy 

Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/325/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/671/2005 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

15 grudnia 2005r. oraz uchwalenia uchwały Nr XIV/183/2007 Rady Miejskiej z dnia 

29 listopada 2007r. – w sprawie ustalenia stawek czynszu za dzierżawę gruntów oraz 

stawek najmu lokali użytkowych Gminy Kozienice. 

Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało – 16 Radnych, głosów 

przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących się – 5   

Uchwała Nr XXV/326/2008 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/ 327/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji punktu gry na automatach. 

Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało – 12 Radnych 

Głosów przeciwnych – 4, 

Głosów wstrzymujących się – 5. 

  Uchwała Nr XXV/328/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/329/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie rozpatrzenia zarzutów naruszenia interesu prawnego poprzez podjęcie 

uchwały o zatwierdzeniu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kozienice 

 

       Przewodniczący  Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał, iż wpłynęło do 

Rady Miejskiej 91 pism Obywateli, którzy złożyli wezwanie do usunięcia naruszenia 

przepisów prawa i interesu prawnego podjęciem uchwały Nr XXIV/317/2008 w sprawie 

uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kozienice ( na podstawie art. 101 pkt. 1 ) – dotyczy przebiegu trasy obwodnicy. 

Na posiedzeniach Komisji Rady Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

informował o treści pism wpływających do Rady o podobnym charakterze, ale nie  

identyczne. Wszystkie pisma znajdują się w teczce w Biurze Rady Miejskiej. Przewodniczący 

zachęcał Radnych do zapoznania się. Pisma wpływały nie w jednym czasie. 

W materiałach sesyjnych nie znalazły się informacje w powyższej kwestii, ponieważ 

wpłynęły po ustaleniu i podpisaniu porządku obrad. 

 

Radny Pan Gogacz  zgłosił wniosek formalny, aby powyższą kwestię skierować ponownie 

pod obrady Komisji, celem zapoznania się i omówienia niezbędnych materiałów, aby 

uzupełnić swoją wiedzę. 

Radny zwrócił uwagę na przestrzeganie procedur omawiania materiałów sesyjnych.  

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz również sugerował, przesłanie protestów mieszkańców 

Łuczynowa  pod obrady komisji, przeanalizować pod względem prawnym przy udziale 

prawnika. 

 W tym momencie Przewodniczący ogłosił 10-ci minutową przerwę. 

   W czasie przerwy dostarczono wszystkie pisma w liczbie 91, gdzie zainteresowani Radni 

mogli się zapoznać z treścią pism mieszkańców Łuczynowa, wzywających do usunięcia 

naruszenia przepisów prawa, które wpłynęły do Rady Miejskiej.  

   

    Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej zgłoszony wniosek formalny Radnego Pana 

Andrzeja Gogacza  poddał pod głosowanie. 
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Za wnioskiem głosowało – 5 Radnych,  

Głosów przeciwnych – 9  

Głosów wstrzymujących się -  7. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji.    

  

   Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały w pierwotnym kształcie poddał 

pod głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 5 Radnych, 

Głosów wstrzymujących się – 4 .   

Uchwała Nr XXV/330/2008 stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

 Rada oddaliła zarzuty mieszkańców wykazanych w załączniku do uchwały o naruszenie 

interesu prawnego.  

 

 

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego nr KL/00715/08/7.1.1. 

„IMPULS” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXV/321/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Dotyczy wykonania ścieżki rowerowej w ciągu ulicy Jana Pawła  - ścieżka została 

wykonana zgodnie z zawartą umową z Wykonawcą robót oraz z opracowaną specyfikacją 

istotnych  warunków zamówienia, na podstawie opracowanego projektu technicznego. 

 

Dot. spotkania na temat likwidacji barier architektonicznych –   wnioski osób 

niepełnosprawnych oraz Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji  

i Bezpieczeństwa Publicznego zostały  skierowane pisemnie do odpowiednich instytucji 

państwowych. Na pismo odpowiedziało Starostwo Powiatowe w Kozienicach, natomiast 

pozostałe instytucje nie zajęły stanowiska. 

Burmistrz poprosił, aby właściwy Wydział Urzędu Miejskiego ponowił pismo w tej sprawie 

 ( wystąpienie Wydziału – do wiadomości Radnej p. Grażynie Ziółek). 

 

Dot. ustawienia znaków na skrzyżowaniu ulic Sienkiewicza-Głowaczowska – za ustawienie 

znaków w obrębie skrzyżowań dróg krajowych odpowiada GDDKiA w Warszawie.   

Burmistrz prosił o wystąpienie Wydziału do Policji o wyjaśnienie tej kwestii – do 

wiadomości Radnemu Panu M. Markiewiczowi. 

 

Dotyczy lodowiska -  w związku z nie obecnością Dyrektora KCKRiS  odpowiedź na 

interpelację będzie na piśmie.    

 

Dotyczy grabienia liści – w zakresie grabienia liści na terenach gminnych za ich grabienie 

 i wywóz odpowiedzialna jest Kozienicka Gospodarka Komunalna sp. z o.o. 

W przypadku terenów prywatnych za grabienie i wywóz liści odpowiada właściciel 

nieruchomości, za którego rozumie się m.in. użytkownika wieczystego, osoby posiadające 
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nieruchomość w zarządzie lub użytkowaniu np. Wspólnoty Mieszkaniowe, a także inne 

podmioty władające nieruchomością ( ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w 

gminach- art. 2 ). 

W/g oświadczenia Prezesa  Zakładu wywóz zagrabionych liści nie jest realizowany w danym 

dniu z powodu nałożenia się prac porządkowych wiążących się ze  Świętem 1 Listopada 

a także warunkami pogodowymi.  

 Burmistrz  prosił  swojego Zastępcę o niezwłoczne wystąpienie w tej sprawie do Prezesa 

Spółki KGK  w celu podjęcia stosownych działań. 

 

Dot. budowy oświetlenia ulicznego w ciągu ulicy Nowy Świat – jest opracowany projekt 

techniczny na budowę przedmiotowego oświetlenia. Realizacja zadania uzależniona jest od 

zabezpieczenia odpowiednich środków na jego realizację w budżecie Gminy. Inwestycja nie 

została zaplanowana do realizacji w ramach bieżącego budżetu. 

 

Dot. wyniku przetargu na sprzedaż nieruchomości pod budowę hotelu na ul. Zdziczów 

- przetarg ogłoszony był na dzień 19 września br., zakończył się wynikiem negatywnym ze 

względu na brak zainteresowania – nie wpłynęło żadne wadium. 

 

Dotyczy przejęcia gruntu koło wiaduktu pod planowaną budowę chodnika łączącego 

Aleksandrówkę z Kozienicami – zgodnie z udzielanymi odpowiedziami na wcześniejsze 

interpelacje do dnia dzisiejszego nie wpłynęła informacja od PKP co do uregulowania stanu 

prawnego gruntu. Jednocześnie wystąpiono z wnioskiem do GDDKiA o uwzględnienie 

zagospodarowania przedmiotowego terenu w ramach przebudowy drogi nr 79. 

 

Dot. informacji na temat rozpoczęcia robót związanych z opracowaniem projektu 

technicznego – Urząd Miejski nie posiada  informacji pisemnej dotyczącej faktycznego 

rozpoczęcia prac projektowych  na tym odcinku. 

 

Dot. budowy oświetlenia ulicznego na ulicy Serdecznej – trwa opracowanie projektu 

technicznego na budowę oświetlenia ulicznego przy ulicy Serdecznej. Zgodnie z udzieloną 

informacją od Wykonawcy, kompletna dokumentacja zostanie przekazana zamawiającemu 

na początku grudnia br. Realizacja inwestycji uzależniona będzie od zabezpieczenia 

odpowiednich środków w planie budżetu na 2009 rok. 

 

Dotyczy realizacji inwestycji związanej z przebudową chodników na ulicy Hamernickiej 

- dla przedmiotowej inwestycji opracowany został projekt techniczny. Na dzień 06.11.08. 

wyznaczono termin składania ofert na przebudowę chodników.  

Planowany termin realizacji określono w specyfikacji istotnych warunków zamówienia do 

dnia 31.05.09.  

 

Dotyczy zagospodarowania terenu za domem handlowym „Turysta” – projekt techniczny 

zagospodarowania terenu za domem handlowym Turysta zostanie opracowany po 

uwzględnieniu zadania inwestycyjnego w budżecie Gminy. 

 

Dotyczy planowanej modernizacji oświetlenia ulicznego na ul. Wiślanej oraz Ogrodach- 

Urząd Miejski planuje wykonanie modernizacji oświetlenia ulicznego przy ulicy Wiślanej. 

Wykonanie oświetlenia ulicznego na ogrodach wymaga podjęcia prac planistycznych 

określających kierunki rozbudowy infrastruktury technicznej na tym terenie. 
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Dotyczy estetyki centrum miasta – Burmistrz  prosił Radnych o kompleksowe wnioski 

płynące z Komisji branżowych w kwestii zmian w estetyce  centrum miasta. Wnioski 

wszystkie zostaną rozpatrzone. Burmistrzowi zależy na tym, aby estetyka w centrum miasta 

zmieniała się na lepsze. Przeprowadza rozmowy z właścicielami nieruchomości. 

 

Ad. 6. 

W punkcie wolne wnioski i informacje – Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 

Prawda zapoznał Radnych z treścią Skargi Pana Mariana Krekory  z dnia 22.10.2008r. 

skierowaną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  Wydział VIII Zamiejscowy  

w Radomiu  za pośrednictwem Rady Miejskiej  -  przeciwko Radzie Miejskiej w Kozienicach     

na Uchwałę Rady Miejskiej w Kozienicach Nr VI/73/2007 z dnia 29 marca 2007r w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

 w obrębie sołectwa Janów. Skarżący wnosi o stwierdzenie nieważności podjętej uchwały 

w części dotyczącej § 49 pkt. 1 i 2. 

Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przypomniał, że Rada Miejska w Kozienicach  

w dniu 9.10.2008r. podjęła uchwałę Nr XXIV/316/08 oddalającą zarzut Pana Mariana 

Krekory wzywający Radę Miejską do usunięcia nieprawidłowości polegających na nie 

rozpatrzeniu przez Radę uwagi złożonej do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie 

sołectwa Janów w zakresie proponowanych w projekcie planu stawek procentowych o 

których mowa w art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

      

   Po czym Radni zapoznali się z treścią odpowiedzi na skargę, która zostanie przekazana 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie wraz ze skargą z aktami sprawy 

Pana Mariana Krekory dot. naruszenie prawa w przedmiocie braku rozpatrzenia przez 

Radę Miejską w Kozienicach uwag złożonych do projektu planu dotyczących ustalenia 

jednorazowej opłaty od wzrostu wartości nieruchomości przy uchwalania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie sołectwa Janów.  

 

Propozycję treści odpowiedzi Radni otrzymali na piśmie przed Sesją Rady Miejskiej.   

 

  Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

zacytował propozycje treści Pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Miejskiej przed 

sądami administracyjnymi. 

 

Rada Miejska w Kozienicach udziela pełnomocnictwa: 

 

„Przewodniczącemu Rady Miejskiej Panu Mariuszowi Prawdzie i adwokatowi 

Jerzemu Tabace – do reprezentowania Rady Miejskiej w Kozienicach przed 

sądami administracyjnymi ( art. 36 ust. 2 p.p.s.a.) w sprawie opłaty 

planistycznej wynikającej  z § 49 uchwały Nr VI/173/2007 Rady Miejskiej w 

Kozienicach z dnia 29 marca 2007r.  z prawem substytucji” 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zgłosił wniosek formalny, aby z treści Pełnomocnictwa 

wykreślić słowo „substytucji” uzasadniając, że pełnomocnictwo udziela się konkretnej 

osobie. 

 

           Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  -  zgłoszony wniosek formalny 

j.w poddał pod głosowanie.  
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Za wnioskiem głosowało – 5 Radnych, 

Głosów przeciwnych – 12, 

Głosów wstrzymujących się 4. 

  Powyższy wniosek nie uzyskał akceptacji wśród Radnych. 

 

   W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

proponowaną pierwotną treść pełnomocnictwa reprezentowania Rady Miejskiej przed 

sądami administracyjnymi. 

Za przyjęciem proponowanej treści pełnomocnictwa głosowało – 16 Radnych, głosów 

przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących się – 5.   

   

Ad. 7.    

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.45  XXV  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 

 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


